
Vragen aan college d.d. 15 maart 2020
Betreft: aandacht voor gevolgen coronavirus in Hilversum

Geacht College,

De uitbraak van het coronavirus heeft grote gevolgen voor onze samenleving. Het beleid op dit punt verandert 
bijna dagelijks en heeft als belangrijkste inzet om de druk op onze gezondheidszorg niet te hoog op te laten 
lopen. Als Hilversumse VVD begrijpen we dit volledig. 

Desondanks vinden we het ook belangrijk om in deze periode ook oog te hebben voor problemen die elders in 
de samenleving ontstaan, bijvoorbeeld bij onze Hilversumse ondernemers. Winkeliers, werkgevers en ook 
zzp’ers (een grote groep in Hilversum) worden van de ene op de andere dag geraakt door omzetderving. 

Als mensen in grote problemen dreigen te komen, hebben wij als gemeente er alle belang bij om er voor hen te 
zijn en hen waar mogelijk te helpen deze storm te doorstaan. 

Uiteraard samen met het Rijk, maar wij zijn nu eenmaal van de verschillende lagen binnen de Nederlandse 
overheid degenen die het dichtste bij onze inwoners staat.

Daarom hebben wij als VVD de volgende vragen:
- Komen er al vragen binnen bij de gemeente vanuit ondernemers/zzp’ers die zich zorgen maken of 

reeds last hebben van de gevolgen van deze crisis?
- Heeft u extra maatregelen getroffen om onze Hilversumse ondernemers te kunnen ondersteunen in 

deze buitengewone periode? Zo ja, welke zijn dit en hoe maakt u deze bekend bij de mensen 
waarvoor deze bedoeld zijn? Zo nee, waarom niet?

- Is het ondernemersplein voldoende toegerust om specifieke vragen als gevolg van de coronacrisis af te 
handelen? 

- Is het Sociaal Plein voldoende toegerust om ondernemers/zzp’ers met nijpende inkomstenderving te 
voorzien van preventief schuldenadvies?

- Is er contact met ondernemersverenigingen, zoals BV Hilversum en Centrum Hilversum om zicht te 
houden op de gevolgen van deze crisis voor hun leden?

- Bent u in gesprek met de ondernemersverenigingen over de mogelijke scenario’s (zoals het sluiten van 
winkels en horeca) en het opvangen van de gevolgen hiervan? Is hier maatwerk mogelijk?

- Is er contact met de banken over de risico’s en over de mogelijkheden die zij onze ondernemers 
zouden kunnen bieden? 

- Bent u bereid om het innen van de gemeentelijke belastingen op te schorten ter voorkoming van cash-
flow problemen bij ondernemers/zzp’ers en andere gezinnen die geraakt worden door 
inkomstenderving?

- Welke (financiële) mogelijkheden ziet u verder om ondernemers/zzp’ers die economisch hard geraakt 
worden te ondersteunen? 

- In hoeverre is er afstemming tussen gemeentes en Rijk over een snelle en efficiënte ondersteuning 
van ondernemers/zzp’ers?

Met vriendelijke groet en dank voor een spoedige beantwoording,

Frits Vogel
Fractievoorzitter VVD Hilversum


